

Wie fülle ich das Affidavit of Support Formular für Non-Degree International Students aus?

Das **Affidavit of Support Formular** (AoS) dient zur Bestätigung der finanziellen Mittel des Studierenden, bzw. eines „Sponsors“ während des Aufenthalts an der National University.

So füllen Sie **Section A** aus:



NATIONAL UNIVERSITY

Office of International Affairs

isa@nu.edu
(858) 541-7747

Affidavit of Support for Non-Degree International Students

INSTRUCTIONS: Non-degree students are required to have enough funding to support them for their duration of studies at National University. To calculate this amount, **please multiply the number of courses/months you are enrolling by \$3,722.00**. This amount is an estimate of living expenses and tuition. Attach a bank statement and/or funding award letter to this form and send directly to National University: International Admissions Office, 9388 Lightwave Ave., San Diego, CA 92123

Please complete one of the following

- Submit a foreign financial letter in English, with required estimation of expenses
- Complete Section C in lieu of bank statement or letter
- Submit two consecutive monthly statements with a beginning and ending balance of \$3,722 from bank within the U.S.A.

IMPORTANT: International students must present satisfactory evidence of adequate funds available to meet financial obligations at National University. Your papers for obtaining a student visa will not be issued until this is received. Estimated minimum costs of attending National University full-time is \$3,722 per month of study abroad.

*Tuition and registration costs are subject to change without prior notice.

Section A. Applicant Information

<u>Mustermann</u> Last / Family name (as it appears on your passport)	<u>Max</u> First Name / Given Name	<u></u> Middle Name
<u>02/28/1990</u> Date of Birth	<u>Germany</u> Country of Birth	<u>Germany</u> Country of Citizenship
<u>+49 1234-56789</u> Phone	<u>max.mustermann@email.com</u> Email	

Kreuzen Sie oben bitte Kästchen 1 an, wenn Sie ein separates Financial Statement einreichen und somit Section C freilassen. Oder kreuzen Sie bitte Kästchen 2 an, wenn Sie Section C von Ihrer Bank ausfüllen lassen und somit kein separates Bank Statement benötigt wird.

Section A. Applicant Information:

Bitte füllen Sie hier alle persönlichen Angaben aus. Denken Sie daran, das Geburtstagdatum in der amerikanischen Reihenfolge einzutragen (Monat/Tag/Jahr).

Source of Financial Support:

Hier gibt es verschiedene Möglichkeiten dieses Feld auszufüllen.

Option 1: Eigene Finanzen

Tragen Sie hierfür bitte Ihren vollen Namen und den Betrag ein. Sie müssen immer einen Mindestbetrag von **3,722 USD** pro Kurs x die Anzahl der Kurse, die Sie an der National University belegen werden hier angeben. Das Beispiel hier zeigt eine Summe von 14,888 USD für 4 Kurse an der National University:

